
PROTOKÓŁ NR XXIX/2008 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 5 grudnia 2008 roku 
 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 5 

grudnia 2008 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilica i trwała od godz. 10
00

 do godz. 14
30

. 

 

Obradom sesji przewodniczył p. Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności /załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/ prawomocność obrad. Na 

sali obecnych było 12 radnych na ustawowy skład liczbowy 15 radnych. 

 

W sesji udział wzięli: 
1. Burmistrz Miasta i Gminy   p. Barbara Gąsiorowska 

2. Sekretarz Miasta i Gminy   p. Małgorzata Nowakowska 

3. Kierownik Posterunku Policji    aspirant Janusz Dobrosz 

4. Dyrektor Biura Senatora Karczewskiego p. Karolina Steczkowska 

5. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą wg listy obecności /załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu/. 

6. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 
 

PKT 1 
Na sekretarza obrad radny p. Mirosław Bors zgłosił kandydaturę radnego p. Jana 

Olszaka, który wyraził zgodę. W głosowaniu za 12 na stan obecnych 12 radnych 

radny p. Jan Olszak został sekretarzem obrad. 

 

PKT 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że każdy z 

radnych w ustawowym terminie otrzymał proponowany porządek obrad i 

zapytał czy są uwagi i wnioski do proponowanego porządku obrad. 

Przewodniczący Rady postawił wniosek aby do proponowanego porządku obrad 

wnieść projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji z budżetu 

gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków znajdujących się na terenie gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą. Wyjaśnił że uchwała w w/w sprawie była 

podejmowana na ostatniej sesji lecz RIO miało uwagi do wykonania 

przedmiotowej uchwały i dlatego też na dzisiejszej sesji już z poprawkami 

zostanie podjęta w/w uchwała. Więcej wniosków nie zgłoszono. W głosowaniu 

za 12 na stan obecnych 12 radnych został wniesiony proponowany projekt 



uchwały do porządku obrad sesji. Przystąpiono do głosowania nad 

proponowanym porządkiem obrad. W głosowaniu za – 12 na stan obecnych 12 

radnych przyjęto proponowany porządek obrad sesji w następującym brzmieniu: 

1. Wybór sekretarza obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady. 

4. Wystąpienia Przewodniczących Stałych Komisji Rady. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie miasta i gminy na 2008 rok. 

b) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2009 rok; 

c) obniżenia ceny sprzedaży drewna do celów wymiaru podatku leśnego na 

2009 rok; 

d) ustalenia stawek oraz zwolnień w podatku od nieruchomości na 2009 rok; 

e) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2009 

rok; 

f) zwolnień w podatku od środków transportowych na 2009 rok; 

g) opłaty od posiadania psów na 2009 rok; 

h) regulaminu określającego zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach prowadzonych przez gminę Nowe Miasto nad Pilicą; 

i) wyrażenia zgody na objęcie Tarnobrzeską Specjalną Strefą Ekonomiczną 
EURO – PARK WISŁOSAN gruntów położonych na terenie miasta Nowe 

Miasto nad Pilicą; 

j) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości będących własnością 
komunalną; 

k) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w mieście i gminie Nowe Miasto nad Pilicą; 

l) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2009 rok; 

ł) określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat, jak również trybu ich pobierania. 



m) określenia zasad udzielania dotacji z budżetu gminy na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków znajdujących się na terenie gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą. 

8. Interpelacje i zapytania. 

9. Wolne wnioski. 

 

PKT 3 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół z sesji Rady 

Miejskiej wyłożony był do wglądu w Biurze Rady i jest wyłożony na stoliku 

protokolanta, zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji Rady. Uwag 

i zastrzeżeń nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 

protokołu z poprzedniej sesji. W głosowaniu za – 12 na stan obecnych 12 

radnych protokół z poprzedniej sesji został przyjęty. 

 

PKT 4 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Król Ignacy 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja obradowała w dniu 2 

grudnia 2008 roku na którym zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

2. Zapoznanie się z proponowanymi stawkami podatków na 2009 rok i 

wypracowanie wniosków w przedmiotowej sprawie. 

3. Propozycje komisji do projektu budżetu na 2009 rok. 

4. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady. 

 

Członkowie Komisji zapoznali się z wizją zagospodarowaniu terenu lotniska 

przez p. Grzegorza Wojtaszka, który przedstawił zakres swojej działalności. 

Powiedział, że był zainteresowany przetargiem na lotnisko który został 

odwołany w roku ubiegłym i stwierdził ,że podziwia gminę że zdecydowała się 
przejąć lotnisko bo 1 km pasa startowego to jest okno na świat . 

Stwierdził, że jeżeli władze samorządowe uznają że jego propozycja jest dobrą 
propozycją to jest gotowy do rozmów i służy swoją osobą. 
Członkowie Komisji zapoznali się z propozycją stawek podatków z 

podniesieniem o wskaźnik inflacji o 4,2% i przyjęli proponowane stawki. 

Odnośnie podatku rolnego radny p. Mirosław Bors postawił wniosek o 

pozostawienie podatku na poziomie roku 2008. Wniosek został poddany pod 

głosowanie i w głosowaniu za – 1, przeciw – 3, nie przeszedł. 

Członkowie Komisji Budżetowej nie wnieśli większych uwag do 

przedstawionego projektu budżetu na 2009 rok. Wiadomym jest, że po przejęciu 

lotniska gmina będzie biedniejsza o podatek który wpływał z lotniska ale trzeba 

zaryzykować i pozyskać inwestora. W związku z tym proponuje się aby w 

trakcie roku budżetowego wygospodarować dodatkowe środki z 



przeznaczeniem dla osiedla JW na wybudowanie odcinka wodociągu pomiędzy 

blokami 118 a 90. Na Komisję trafiło pismo od sołectwa Gostomia z prośbą o 

umieszczenie w projekcie budżetu budowy drogi powiatowej 150 m w Gostomi. 

Komisja stwierdziła że na razie nie widzi się możliwości wprowadzenia tej 

inwestycji do budżetu. Jeżeli pozostaną jakieś środki z przetargów to powróci 

się do tematu. 

Członkowie Komisji zapoznali się z projektami uchwał przygotowanymi na 

sesję w tym ze zmianami w budżecie miasta i gminy które zaopiniowali 

pozytywnie. 

Komisja wystąpiła z wnioskiem aby Urząd wystąpił do Wojewody o 

komunalizację mleczarni w Jankowicach. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej p. Dudek Teresa 

poinformowała że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno posiedzenie 

w dniu 1 grudnia 2008 roku na którym zajmowała się następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z proponowanymi stawkami podatków na 2009 rok i 

wypracowanie wniosków w przedmiotowej sprawie. 

2. Propozycje komisji do projektu budżetu na 2009 rok. 

3. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady. 

4. Sprawy bieżące kierowane do komisji 

Członkowie Komisji zapoznali się z propozycją stawek podatków z 

podniesieniem o wskaźnik inflacji o 4,2% i przyjęli proponowane stawki. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej wysłuchali prowizorium budżetu 

przedstawionego przez p. Burmistrz. Po wysłuchaniu wystosowano następujące 

wnioski: 

• Radny p. Ryszard Lewecki zgłosił wniosek aby wycofać z projektu 

budżetu środki przeznaczone na dokumentację mostu w Gostomi. Uważa 

że jest wiele potrzebniejszych spraw niż remont mostu po którym nikt nie 

chodzi i nie jeździ. Środki pozyskane z tej inwestycji proponuje się 
przeznaczyć następująco - 20 tys. na dołożenie do drogi w Rososze – 

Sacin, 20 tys. zł na drogę w Rokitnicy i 10 tys dołożyć do modernizacji 

oświetlenia. 

• Wniosek p. Leweckiego o zdjęcie środków z drogi Powiatowej w Prosnej 

i przełożenie ich na remont drogi i poboczy w miejscowości Rosocha. W 

głosowaniu za – 2, wstrzymało się 1, przeciw – 1 wniosek przeszedł. 

• Wniosek radnego p. Binkiewicza o zmonitorowanie Pl. O. H. 

Koźmińskiego proponuje pozyskać się środki z programu” Razem 

Bezpieczniej” 

Członkowie Komisji zapoznali się z projektami uchwał przygotowanymi na 

sesję w tym ze zmianami w budżecie miasta i gminy które zaopiniowali 

pozytywnie. 

Wniosek o zwołanie spotkania z osobami, które korzystają ze żwirowni w 

sprawie wspólnego sfinansowania remontu drogi na żwirownię. 



Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświatowo – Społecznej Rady Miejskiej p. 

Robert Sierajewski przedstawił sprawozdanie komisji za okres międzysesyjny. 

Poinformował, że Komisja w okresie międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie 

w dniu 26 listopada na którym zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z proponowanymi stawkami podatków na 2009 rok i 

wypracowanie wniosków w przedmiotowej sprawie. 

2. Propozycje Komisji do projektu budżetu miasta i gminy na 2009 rok z 

zakresu działania Komisji. 

3. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

Członkowie Komisji zapoznali się z regulaminem określającym zasady 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez 

gminę Nowe Miasto nad Pilicą. Członkowie Komisji zapoznali się z 

wyliczeniem średnich wynagrodzeń nauczycieli według awansu zawodowego i 

poprosili o zabranie głosu przedstawiciela ZNP p. Tkacz Beatę. Pani Tkacz 

stwierdziła, że uwag jako takich do regulaminu wynagradzania nie wnosi, 

natomiast sugestia jej jest taka że od lat nie był podnoszony dodatek funkcyjny 

Dyrektorom wiadomym jest że każdemu dyrektorowi przybyło dużo pracy 

papierkowej i dyrektor musi być w ciągłej dyspozycji, więc jej sugestia jest taka 

żeby zwiększono te dodatki. Przewodniczący Komisji oświadczył, że na dzień 
dzisiejszy nie można nic zrobić natomiast obiecuje że w marcu kiedy już 
dokładnie będzie wiadomo jaka jest subwencja jakimi dysponuje się środkami 

powróci się do tematu. Natomiast w omawianym regulaminie została 

podwyższona wysokość dodatku motywacyjnego z 4,5% na 5,5% oraz 

podniesiono stawki dodatku za wychowawstwo klasy i opiekuna stażu. 

Członkowie Komisji zapoznali się również z Gminnym Programem Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2009 oraz z Gminnym 

Programem Przeciwdziałania Narkomanii na 2009 rok. 

Członkowie Komisji zapoznali się z proponowanymi stawkami podatków i w 

przypadku ustalenia podatku rolnego p. Jan Szopa wystosował wniosek o 

pozostawienie podatku rolnego na poziomie roku ubiegłego. W głosowaniu za – 

2, przeciw – 2 wniosek nie przeszedł i Komisja w związku z powyższym nie 

wypracowała stawki podatku. Jeżeli chodzi o podatki od środków 

transportowych, obniżenia ceny sprzedaży drewna do celów wymiaru podatku 

leśnego na 2009 rok, ustalenia stawek oraz zwolnień w podatku od 

nieruchomości na 2009 rok, zwolnień w podatku od środków transportowych na 

2009 rok, opłaty od posiadania psów na 2009 rok pozytywnie zaopiniowali 

propozycje Burmistrza . Członkowie Komisji zapoznali się również z projektami 

uchwał przygotowanymi na sesjię tj. : wyrażenia zgody na objęcie Tarnobrzeską 
Specjalną Strefą Ekonomiczną EURO – PARK WISŁOSAN gruntów 

położonych na terenie miasta Nowe Miasto nad Pilicą, wyrażenia zgody na 

oddanie w dzierżawę nieruchomości będących własnością komunalną, 
określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 



specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Członkowie Komisji zapoznali się z prowizorium budżetu na 2009 rok i 

zaproponowano aby w ramach środków które są zaplanowane na różne 

inwestycje i prace przeznaczyć je na: 

• lustro na zakręcie w Pobiednej 

• założenie lampy w Łęgonicach koło świetlicy 

• naprawa nawierzchni drogi w Łęgonicach (poobrywane pobocza) duże 

zniszczenie w związku z dużym natężeniem ruchu samochodów tzw. 

patelni 

• jest sugestia aby zostalo przebudowane skrzyżowanie w Sacinie powinno 

to być zrobione podczas budowy drogi 707 ale niestety nie zostało to 

zrobione 

• Radny p. Staniszewski postawił wniosek o przeznaczenie środków na 

założenie lampy w Gostomii bo jest bardzo ciemno a tam chodzą ludzie 

• Dyrektor Dziuba zwrócił się z prośbą o przeznaczenie środków w 

budżecie na remont drogi do szkoły, usunięcie słupa stojącego przed 

szkołą i założenie lampy na budynku szkoły oraz za budynkiem szkoły 

która oświetlałaby boiska oraz pomieszczenia gospodarcze na węgiel; 

monitoring (dwie kamery), środki na dalsze ogrodzenie szkoły jest to 

około 1km ogrodzenia. Padła również prośba o przeznaczenie środków na 

rozbudowę szkoły lub jak padła na Komisji sugestia pozyskanie środków 

na budowę nowej sali gimnastycznej, ponieważ w starej jest 

powybrzuszany parkiet i trzeba wszystko zerwać i poprzekładać oraz 

zaczyna się robić mało pomieszczeń dla dzieci uczęszczających do 

szkoły. 

Kierownik Komisariatu Policji zwrócił się z uwagą w sprawie uporządkowania 

handlu na chodnikach. Stwarza to niedogodności dla pieszych, ruch pieszy jest 

po jezdni, i w każdy poniedziałek jest problem. Komisja w związku 

z powyższym wnioskuje o powiadomienie administratora targowiska aby 

uporządkował kwestię handlu na chodnikach, place targowe są duże i 

z pewnością wszyscy handlujący zmieszczą się na wyznaczonych placach. 

Kierownik Posterunku Policji poruszył rownież sprawę monitoringu na 

głównych placach naszego miasta tj. na Pl. O.H. Koźmińskiego i na Placu 

Kościuszki. Prosił aby w miarę możliwości finansowych uruchomić monitoring 

w tych miejscach. Członkowie Komisji uznali prośbę Kierownika Posterunku za 

zasadną i poparli ją. 
 

 
 
 



PKT 5 
Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska przedstawiła sprawozdanie 

za okres międzysesyjny tj. od 14 listopada do 4 grudnia 2008 roku. 

1. W dniu 14 października 2008r. wydano decyzje w sprawie stypendiów 

socjalnych dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Nowe Miasto 

nad Pilicą. Wpłynęło 120 wniosków. Wydano 106 decyzji pozytywnych 

na łączną kwotę 21.624zł. 

2. W dniu 10 listopada 2008r. zakończono prace przy budowie boisk w 

ramach II Etapu programu ORLIK 2012 na kwotę brutto 341.403,75zł. , a 

w dniu 19 listopada dokonano technicznego odbioru prac. 

3. W dniu 14.11.08r. zostały podpisane umowy na wykonanie dokumentacji 

sieci wodociągowej z przyłączami we wsiach Gostomia, Wólka 

Ligęzowska, Nowe Miasto - Łęgonice, Żdżary, Rudki-Nowe Strzałki. 

Ogólny koszt dokumentacji – 86.620,00zł. 

4. W dniu 17.11.2008r. podpisana została umowa na wykonanie 

dokumentacji kanalizacji sanitarnej z przyłączami przy ul. Góra w 

Nowym Mieście nad Pilicą. Ogólny koszt dokumentacji – 36.600,00zł. 

5. W dniu 19 listopada 2008r. dokonano odbioru technicznego zadania pod 

nazwą „Modernizacja ulicy Wczasowej w Nowym Mieście”. Wykonano 

nawierzchnię bitumiczną grubości 4cm (warstwa ścieralna) na 

podbudowie grubości 8cm z tłucznia kamiennego. Długość odcinka 

110,00mb o szerokości nawierzchni 5,0m. Całkowita wartość zadania 

27.900,23 brutto. 

6. W dniu  20 listopada 2008r. nastąpiło uroczyste otwarcie zespołu boisk 

ORLIK 2012. Koszt brutto całej inwestycji wyniósł 1.249.703,66zł. w 

tym pozyskane środki z Urzędu Marszałkowskiego to kwota 333.000,00 a 

z Urzędu Wojewódzkiego 333.000,00. 

7. W dniu 24 listopada 2008r. dokonano odbioru przebudowanej i 

rozbudowanej oczyszczalni ścieków – etap I i etap II przy ul. Bielińskiego 

w Nowym Mieście nad Pilicą. Ogólny koszt inwestycji – 1.998.217,74zł. 

8. W dniu 26 listopada odbyło się uroczyste otwarcie Strażnicy Powiatowej 

Straży Pożarnej w Grójcu 

Burmistrz Miasta i Gminy poinformowała że 4 grudnia minęły dwa lata 

sprawowania urzędu Burmistrza i sprawowania władzy przez Radę. W związku 

z tym przedstawiła prezentację całego okresu i osiągnięcia jakie wspólnie udało 

się uzyskać. Przedstawiła inwestycje oświatowe, drogowe, wodociągowe, i inne 

które zostały wykonane w tym okresie. Wszyscy zebrani na sesji mieli okazję 
obejrzeć slajdy informujące o inwestycjach i kosztach jakie zostały na nie 

przeznaczone oraz o środkach pozyskanych z zewnątrz. Burmistrz Miasta i 

Gminy p. Barbara Gąsiorowska zebrała gorące gratulacje i brawa od sołtysów i 

radnych oraz życzenia dalszych sukcesów. Burmistrz podziękowała Radzie za 

zaufanie i za to, że w każdym momencie dostaje taki mandat zaufania, że chce 

coś zrobić. 



PKT 6 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że w 

okresie międzysesyjnym brał udział w dwóch galach tj w gali Samorząd 

Przyjazny Przedsiębiorczości nasza gmina zajęła III miejsce oraz Mazowiecka 

Gmina Roku gdzie zostaliśmy postrzeżeni i to bardzo cieszy. Poinformował 

również o uroczystym odbiorze ORLIKA 2012 i jest bardzo rozczarowany , że 

mimo zaproszeń sołtysi nie pojawili się na uroczystości, były osoby z zewnątrz i 

nieładnie że miejscowi nie są zainteresowani takimi wydarzeniami było dużo 

pustych miejsc. Odczytał pisma które w okresie międzysesyjnym dotarły do 

Biura Rady. 

 

 

PKT 7a 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytała projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2008 rok. Projekt 

uchwały zreferowała p. Barbara Gąsiorowska Burmistrz Miasta i Gminy. 

Poinformowała, że zmiany nastąpiły wskutek zwiększenia subwencji 

oswiatowej z przeznaczeniem na dofinansowanie wyposażenia w sprzęt szkolny 

i pomoce dydaktyczne nowowybudowanych obiektów szkół i placówek 

oświatowych oraz nowych pomieszczeń do nauki, pozyskanych w wyniku 

modernizacji lub adaptacji pomieszczeń nie wykorzystanych na cele 

dydaktyczne i jest to kwota w wysokości 80 000 zł. W wyniku wprowadzonych 

zmian dochody zwiększa się o kwotę 80.000 zł i dochody po zmianach wynoszą 
16 440 582 zł. Wydatki zwiększa się o kwotę 80 000 zł i wydatki po zmianach 

wynoszą 18 683 721 zł. W wyniku powyższych zmian deficyt nie ulega 

zmianomi wynosi 2 243 139 zł. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do 

głosowania nad w/w projektem uchwały w głosowaniu za – 11 na stan obecnych 

11 radnych uchwalono uchwałę Nr XXIX/179/2008 w przedmiotowej sprawie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7b 
Przewodniczący Rady Miejskiej p Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt uchwały 

w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 

2009 rok. Poinformował, że tak jak wszyscy słyszeli w sprawozdaniach z 

działalności Komisji podatki zostały podwyższone o wskaźnik inflacji. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za – 9, przeciw – 0, wstrzymało się – 2, uchwalono uchwałę  
Nr XXIX/180/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 4 

do niniejszego protokołu. 

 

 
 



PKT 7c 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie obniżenia 

ceny sprzedaży drewna do celów wymiaru podatku leśnego na 2009 rok. Pytań 
nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za 11 na stan obecnych 11 radnych uchwalono uchwałę Nr 

XXIX/181/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 7d 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie ustalenia stawek oraz zwolnień w podatku od nieruchomości 

na 2009 rok. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w 

projektem uchwały w przedmiotowej sprawie. W głosowaniu za – 11 na stan 

obecnych 11 radnych uchwalono uchwałę Nr XXIX/182/2008 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7e 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2009 rok. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za – 12 na stan obecnych 12 radnych uchwalono uchwałę Nr 

XXIX/183/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 7f 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zwolnień 
w podatku od środków transportowych na 2009 rok. Pytań nie stwierdzono, 

przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 12 

na stan obecnych 12 radnych uchwalono uchwałę Nr XXIX/184/2008 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 7g 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie opłaty od 

posiadania psów na 2009 rok. Zadano pytanie ile gospodarz na wsi będzie płacił 

za psa bo mówi się że upoważnia się sołtysów do poboru opłaty. Burmistrz 

wyjaśniła, że rolnicy za psy nie ponoszą opłaty ale jest prośba żeby się nimi 

opiekowali i ichnie przywozili do miasta a stwierdzenie że sołtys może pobrać 
opłatę odnosi się do psów tzw. niegospodarski, różni ludzie nie tylko rolnicy 

mieszkają na wsi. Więcej pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania 

nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 12 na stan obecnych 12 



radnych uchwalono uchwałę Nr XXIX/185/2008 w przedmiotowej sprawie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7h 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie regulaminu określającego zasady wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez gminę Nowe Miasto nad Pilicą 
jak również protokół ustaleń spisany przez przedstawiciela ZNP. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za – 12 na stan obecnych 12 radnych uchwalono uchwałę Nr 

XXIX/186/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 7i 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na objęcie Tarnobrzeską Specjalną Strefą 
Ekonomiczną EURO – PARK WISŁOSAN gruntów położonych na terenie 

miasta Nowe Miasto nad Pilicą. Poprosił o pełniejszą informację przybyłych na 

sesję pp. Pawła Stawowego Zastępcę Dyrektora ds. organizacji Nowych 

Podstref Tarnobrzeskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej EURO – PARK 

WISŁOSAN oraz p. Martę Czerwiec specjalistę ds. Obsługi Inwestora. Obecni 

na sali zostali zapoznani z historią powstania Strefy i z zasięgiem jej działania. 

Poinformowali że do strefy przystąpiły miejscowości takie jak: 

Tarnobrzeg, Gorzyce, Stalowa Wola, Nisko, Nowa Dęba, Przeworsk, Staszów, 

Radom, Ożarów mazowiecki, Wyszków, Pilawa, Pionki, Poniatowa, Jasło, 

Rymanów, Wrocław – Kobierzyce, Przemyśl, Tomaszów Lubelski, Janów 

Lubelski, Siedlce, Łuków. Działające firmy na terenie strefy to: Koreańskie – 

11, Francuskie – 1, Belgijskie – 2, USA – 3, Austriackie – 1, Chińskie – 1, 

Holenderskie – 1, Niemieckie – 8, Japońskie – 2, Duńskie – 1, Włoskie – 2, 

Szwajcarskie – 1, Finlandzkie – 1. W strefie utworzono 15 tysięcy nowych 

stanowiska pracy, wartość inwestycji strefowych to ok. 4 mld złotych.  

Po wyjaśnieniach przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za – 10 na stan obecnych 10 radnych uchwalono uchwałę Nr 

XXIX/187/2008 w przedmiotowej sprawie. 
 

 

PKT 7j 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości 

będących własnością komunalną. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do 

głosowania nad w/w projektemuchwały. W głosowaniu za – 10 na stan 



obecnych 10 radnych uchwalono uchwałę Nr XXIX/188/2008 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 12 w przedmiotowej sprawie. 

 

PKT 7k 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w mieście i gminie Nowe Miasto nad Pilicą. Załaczik do uchwały przedstawiła 

p. Agnieszka Kozera Pełnomocnik Burmistrza d/s Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. Pytań nie stwierdzono przystąpiono do głosowania nad w/w 

projektem uchwały. W głosowaniu za – 10 na stan obecnych 10 radnych 

uchwalono uchwałę Nr XXIX/189/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7l 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2009 rok. Załącznik zreferowała p. Agnieszka Kozera. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za – 10 na stan obecnych 10 radnych uchwalono uchwałę Nr 

XXIX/190/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do 

niejszego protokołu.  

 

PKT 7ł 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. Kierownik Ośrodka 

Pomocy Społecznej p. Gil Urszula szczegółowo zreferowała projekt uchwały. 

Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za – 10, na stan obecnych 10 radnych uchwalono 

uchwałę Nr XXIX/191/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7m 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji z budżetu gminy na 



prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków znajdujących się na terenie gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w 

projektem uchwały. W głosowaniu za – 10 na stan obecnych 10 radnych 

uchwalono uchwałę Nr XXIX/192/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 8 
Interpelacji i zapytań nie stwierdzono. 

 

PKT 9 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk postawił wniosek o 

wydzielenie przed UMiG miejsca parkingowego dla osób niepełnosprawnych. 

Sołtys p. Jadwiga Pęzik zgłosiła wniosek o zmianę ustawień tablic z nazwami 

miejscowości bo np. tablica z napisem Nowe Łęgonice stoi w Sacinie i 

przewoźnicy którzy rozwożą paczki nie potrafią dotrzeć do miejscowości. 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska przekazała wszystkim 

wiadomość, że nasza gmina zakwalifikowała się do budowy tzw. schetynówek.  

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk złożył wszystkim 

obecnym na sesji w imieniu swoim i radnych Rady Miejskiej serdeczne 

życzenia świąteczne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady sesji. 

 

Protokołowała        Przewodniczył 

 

Iwona Lepa 
 


